
Z Á P I S N I C A 
z mimoriadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 08. 06. 2010 

 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta  

Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór  
  MUDr. Marek Andraščík  
  PhDr. Daniel Andráško    

JUDr. Iveta Bžánová  
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík  
  Pavol Diňa  
  MUDr. Mária Kostelníková  
  MUDr. Andrej Kulan   
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Mgr. Ľubov Reháková  

Anton Vass 
 
 
Ospravedlnení: Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 

Ing. Miroslav Balog    
Ing. Ján Harmaňoš  
MUDr. Jozef Homza 

   MVDr. Vladislav Juško 
   Mgr. Michal Lukša    

 Ing. Jozef Savka 
MUDr. Miroslav Suchý 

    
 
Prizvaná:   Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného, vnútorných vecí 

a školstva  
   

   
Program:  

1. Otvorenie 
2. Finančný príspevok pre obce a mestá postihnuté povodňami   
3. Záver 

 
 
 
K bodu 1) Otvorenie 
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril mimoriadne, tridsiate ôsme zasadnutie Mestského zastupiteľstva 
v Snine, na  ktorom všetkých srdečne privítal.  
Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
Program dnešného rokovania má jediný bod – „Finančný príspevok pre obce a mestá postihnuté 
povodňami“, ktorí poslanci obdržali poslanci pri prezentácii.  
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Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určujem: Pavla Diňu              

PhDr. Daniela Andráška    
MUDr. Mareka Andraščíka    

  
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:   
za:  MUDr. Marek Andraščík, PhDr. Daniel Andráško, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass – spolu 10 poslancov  
proti: –- 
zdržal sa: –- 
 
 
Za overovateľov zápisnice určujem:      Mgr. Ľubov Rehákovú        
      Ing. Jána Čopa          
 
Za zapisovateľku:  Mgr. Katarínu Harmaňošovú  
 
 
K bodu 2)  Finančný príspevok pre obce a mestá postihnuté povodňami   
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného, vnútorných vecí a školstva.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje, aby zbierka bola organizovaná cez už vytvorené dve 
organizácie a nie cez ZMOZ.   
 
     Mgr. Ľubov Reháková – tak, aby to bolo adresné a je zato, aby suma bola vyššia.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – treba zareagovať rýchlo už teraz a na najbližšom zasadnutí MsZ 
môže byť aj iný návrh.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – napríklad na zasadnutí v septembri, kedy pôjdu deti do školy.  
 
     Ing. Ján Čop – súhlasí s týmto návrhom a navrhuje, aby boli peniaze použité na kapitálové 
záležitosti, tak aby sa v budúcnosti zabránilo povodniam.  
 
     MUDr. Andrej Kulan – žiada, aby sme od ZMOS-u dostali spätnú väzu, teda načo a kde boli 
peniaze použité.  
 
     PhDr. Daniel Andráško – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    s c h v a ľ u j e    finančný príspevok pre mestá a obce 
postihnuté povodňami vo výške 20 962 €,   u k l a d á    Mestskému úradu v Snine schválenú sumu 
zapracovať do najbližšej zmeny rozpočtu a predmetnú sumu poukázať na účet  do Dexia banky 
Slovensko, a. s., číslo účtu: 1802326015/5600.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, PhDr. Daniel Andráško, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol 
Diňa, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov 
Reháková, Anton Vass – 10 poslancov  
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proti: –- 
zdržal sa:  –- 
 
 
      

29. Záver 
 
          Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová 
         primátor           prednostka MsÚ 
 
 
 
 
 
 
Overovatelia:    Ing. Ján Čop              
 

Mgr. Ľubov Reháková 
 
 

 
Zapísala: Mgr. Katarína Harmaňošová  
 
 
Snina 02. 07. 2010  
 
 
 
 


	JUDr. Iveta Bžánová – navrhuje, aby zbierka bola organizovaná cez už vytvorené dve organizácie a nie cez ZMOZ.

